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Dagsorden 1. Velkomst v. RJL 

2. Godkendelse af dagsorden 

3. Godkendelse af referat  

4. Orientering fra frisørbranchen 

5. Orientering fra skolen 

6. Orientering fra svendene / assistenterne 

7. Evt. 

Ad 1 

 

Ok 

Ad 2 Dagsorden godkendt. 

Ad 3 

 

Referat godkendt. 

Ad 4 

 

Der har været LUU konference 30.3.2023. Tema omhandlede, hvorfor 
det er svært at tiltrække elever til branchen og faget men ingen penge 
på finansloven p.t (Oplæg ved Thomas Schriver). Der er nogen, er arbej-
der med et brobygningskorp (bl.a. i Syddanmark) andre bruger influ-
encere, eleverne, billeder og pressen. Der kan arbejdes med elev am-
bassadører der skal ud i folkeskolerne.     

 

Drøftelse af undersøgelse af behov for en herreuddannelse (det masku-
line vs. det feminine), flere mænd i uddannelsen? Der er mangle på læ-
repladser. Der er også et opmærksomhedspunkt ift. offentlige vs. private 
uddannelser. Kunne det afholdes som et speciale/overbygning på ud-
dannelsen eller efteruddannelse? 
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Huske at ansøge midler ift. frisør. Andre har bl.a. haft et oplæg med Emi-
lie Von Hauen – betalt med midler fra forskellige puljer. 

 

Drøftelse af praktikperioder og brobygning:  

Mesterhåndbog inkl. oplæringsvejledning – ud til august. En plan der føl-
ger eleven. 

EUX – evalueringsanalyse?  

Husk at alle referater skal sendes til SUS.  

Der kommer ændringer i uddannelsen pr. 1.8 ift. bæredygtighed. 

Ad 5 

 

 
Der afholdes åbent hus - forår og efterår.  
 
Der er godt gang i holdene og hovedforløbene har en god størrelse ift. 
læring og dialog med eleverne.  
 
En stor del af GF2 eleverne har personlige ting de kæmper med – der er 
dog mange gode elever. Det ser ud til at en stor gruppe måske kommer i 
SKO (skoleoplæring). Det ser ud til at SKO eleverne bliver længere tid 
på skolen.  
 
Drøftelse af arrangement hos Håndværker foreningen, hvor der var for-
skellige holdninger til, hvilke karakterer, der udløser hvilke medaljer. Det 
er der taget hånd om, så det ikke gentager sig.  
 
Projekt VR4VET – Julie fra LUU er involveret, måske bliver der plads til 
flere virksomheder, når VR briller skal testes? Lene Rishede har kontak-
ten til Julie  
 
Skoler ændrer alle skoleforløb ift. at St. Bededag skal fjernes og være 
en almindelig skoledag. 
 
RJL følger op på muligheden for at planlægge skoleforløb, så eleverne 
kan være i salonen om fredagen.  

 

Ad 6 

 

Der er fokus på overenskomst drøftelser.  

Ad 7 

 

- 21.8 2023 kl. 9-11 

- 29.11 2023 kl. 15-17 

  
 


